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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Vannak kormányzati tervek az uránbánya 
újranyitásával kapcsolatban? – II." 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

K/5237.  számon  írásbeli  kérdéssel  fordultam  Önhöz,  amelyben  arra  vonatkozóan  tettem  fel
kérdéseket,  hogy  vannak-e  kormányzati  tervek  az  uránbánya  újranyitásával  kapcsolatban.  A
válaszadással megbízott Energiaügyi Minisztérium államtitkára, dr. Koncz Zsófia azonban konkrét
kérdéseimre nem reagált, azokra választ nem adott, ezért ismét Önhöz fordulok.

2022 év végén egy kormányinfón Ön úgy fogalmazott:

„Az  igazi  kérdés  ez,  hogy  tudunk-e  függetlenek  lenni,  még  akkor  is,  hogyha  egyelőre  az
üzemanyagát az atomerőműnek azt importból hozzuk be. Habár vannak uránkészleteink, amelyek
alkalmasak arra, hogy cserébe üzemanyagért azt felajánljuk. Tehát a legkevesebb kitettséget okozó
energiaforrás ma mégis csak a nukleáris energia lenne.” 

Ezt követően tettem fel írásbeli kérdést és más fórumon is próbáltam információhoz jutni, hogy
kell-e  aggódnia  a  Pécs-Baranyai  embereknek  az  uránbánya  újranyitása  miatt,  vannak-e  erre
vonatkozó tervek, megnyugtató cáfolatot azonban nem kaptam, így ismételten Önhöz fordulok:

• Pontosan milyen szándéka van a kormánynak a magyar „uránkészlettel”?
• Mi az álláspontja a kormánynak az uránbányászat esetleges újraindításával kapcsolatban?
• Van-e a kormánynak tudomása bányatelek alakítással kapcsolatos eljárásról, Pécs területét 

érintően?
Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


